### 南區區議會(2020-2023)

## 環境、衞生及健康事務委員會第十九次會議議程

## Agenda for the 19th Meeting of the

# Environment, Hygiene and Healthcare Committee (EHHC) under Southern District Council (SDC) (2020-2023)

日期: 2023年3月16日(星期四) Date: 16 March 2023 (Thursday)

時間: 下午 2 時 30 分 Time: 2:30 p.m.

地點: 香港香港仔海傍道 3 號 Venue: SDC Conference Room

逸港居一字樓 1/F, Ocean Court,

南區區議會會議室 3 Aberdeen Praya Road, Aberdeen, Hong Kong

#### 議程 Agenda

#### 第一部分 - 討論事項

#### Part I – Items for Discussion

- 一、 選舉臨時主席
- 1. Election of Temporary Chairman
- 二、 通過環境、衞生及健康事務委員會於 2023 年 1 月 19 日舉行第十八次 會議的會議記錄初稿
- 2. Confirmation of the Draft Minutes of the 18<sup>th</sup> EHHC Meeting Held on 19 January 2023
- 三、 其他事項
- 3. Any Other Business

#### 第二部分 - 参考文件

## Part II - Items for Information

- 一、 食物環境衞生署南區公廁小規模工程進展報告 (環境衞生文件 8/2023 號)
- 1. FEHD Progress Report on Public Toilets in the Southern District (EHHC Paper No. 8/2023)
- 二、 街道管理報告(2023年1-2月) (環境衞生文件9/2023號)
- Street Management Report (January February 2023)
   (EHHC Paper No. 9/2023)
- 三、 回收桶及回收物報告(1.12.2022 至 31.1.2023) (環境衞生文件 10/2023 號)
- 3. Report on Recycling Bins and Recyclables (1.12.2022 31.1.2023) (EHHC Paper No. 10/2023)
- 四、 二零二三年南區滅蚊運動(第一期) (環境衞生文件 11/2023 號)
- 4. Anti-mosquito Campaign 2023 (Phase I) in Southern District (EHHC Paper No. 11/2023)
- 五、 南區二零二三年度歲晚清潔大行動的成果 (環境衞生文件 12/2023 號)
- 5. Achievements of the Southern District 2023 Year-end Clean-up (EHHC Paper No. 12/2023)

- 六、 薄扶林村公廁(A座)翻新工程 (環境衞生文件 13/2023 號)
- 6. Refurbishment of Pokfulam Village Public Toilet Block A (EHHC Paper No. 13/2023)

南區區議會秘書處 2023 年 3 月 Southern District Council Secretariat March 2023

會議的錄音將於會議後三個工作天內上載至南區區議會網頁(http://www.districtcouncils.gov.hk/south/tc\_chi/meetings/committees/committee\_meetings.php),而會議記錄則須待下次會議正式通過後,方會上載至網頁,一般需時三個工作天。

Recordings of the meeting will be uploaded to SDC homepage (<a href="http://www.districtcouncils.gov.hk/south/english/">http://www.districtcouncils.gov.hk/south/english/</a>
<a href="meetings/committees/committee\_meetings.php">meetings/committees/committee\_meetings.php</a>) within 3 working days after the minutes of meeting is officially endorsed in the following SDC meeting.